



MAB

— AUDITING —

ماجد البحري للتدقيق

Majid Al Bahri Auditing





About us

MAB Auditing is a Professional Firm of Chartered Accountants of UAE, under the Management of UAE nationals. We are recognized by The Ministry of Economy, UAE and registered with Dubai SME, under the Department of Economic Development, Government of Dubai, UAE.

MAB Auditing is head quartered in Dubai. Born in the emerging business capital of the world, it has gained popularity among the business sector from small and medium sized companies to the multi-national corporates. The timely service complemented with a manner of efficiency, and quality as well as a customer centric approach raised us to the most proficient accounting firms in UAE.

The inception of MAB Auditing was marked in the year 2014, backed by a team of highly qualified professionals from Business Management and Chartered Accountancy. Since then we focus on our mission to provide international quality service in the fields of Corporate Audit and Strategic Business Consultancy in UAE.

Etiquette

INTEGRITY • Adherence to honesty and integrity in executing our service to the clients.

CONFIDENTIALITY • We maintain high confidentiality on the information obtained from the clients, unless there arises a legal liability or duty to disclose.

PROFESSIONAL APPROACH • Our services are executed with a high level and sincerity. We maintain strict control on any actions that is likely to bring disrespect to the profession.

LATEST TECHNICAL STANDARDS • We use the latest technology for audits and continually review developments in the industry to maintain the most advanced methodology.

Our Services

Audit & Assurance

- Financial Audit
- Internal Audit
- Due Diligence Audit
- Risk Management
- Operational Audit
- Supply Chain Audit

Accounting & Financial Reporting

- Book Keeping & Reporting
- Accounts Outsourcing
- Payroll Management
- Reconciliations
- Fixed Assets & Inventory Management
- Accounting Software support

Business Advisory Services

- CFO Services
- Business Valuation
- Corporate Finance & Financial Restructuring
- Financial Feasibility Report
- Project Appraisal
- Budget & Forecasting
- Cost Control & Cost Reduction
- SWOT Analysis

Incorporation & Liquidation

- Assist Company formation
- Assist Offshore & Free Zone company formation
- Assist Liquidation

(VAT) Value Added Tax

- Accounting for VAT
- Complete support for VAT



من نحن

شركة ماجد البحري للتدقيق "MAB" هي شركة متخصصة في مجال المحاسبة والتدقيق، تدار من قبل إدارة إماراتية، كما أنها معتمدة من وزارة الاقتصاد في دولة الإمارات العربية المتحدة، ومقيدة في مؤسسة محمد بن راشد لدعم مشاريع الشباب التابعة لدائرة التنمية الاقتصادية بحبي.

ولدت MAB في دبي عاصمة الأعمال الناشئة في العالم وقد اختسبت الشركة شهرتها بين قطاع الأعمال وخاصة قطاع الشركات الصغيرة والمتوسطة. وتقوم الشركة بتقديم الخدمات المكلفة بها في الوقت المناسب مع جودة عالية بالإضافة إلى العناية الكاملة بعملائها لتتضمن إلى خلايا الشركات المبدعة في دبي.

بدأت MAB في عام ٢٠١٤، وبدعم من قبل فريق من الغنيين المؤهلين تأهيلا عاليا في إدارة الأعمال والمحاسبة والتدقيق. ومنذ ذلك الحين ونحن نركز على مهمتنا لتوفير خدمات عالية الجودة على أحدث المعايير في مجال المراجعة والتدقيق والاستشارات ومسك السجلات المحاسبية للشركات في دولة الإمارات العربية المتحدة وفروعها في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا.

ميثاق العمل لدينا

النزاهة • الالتزام والصدق والنزاهة في تنفيذ الخدمات التي نقدمها للعملاء.

السرية • نحافظ على سرية المعلومات التي تم الحصول عليها من العملاء، ما لم تنشأ هناك مسؤولية قانونية توجب الكشف عنها.

النهج المهني • يتم تنفيذ خدماتنا مع نهج المهنية العالية والاخلاص. كما نحافظ على رقابة صارمة على أي الإجراءات التي من المحتمل أن تجلب عدم احترام لهذه المهنة.

تحديث المعايير التقنية • ونحن دائما نتبع أحدث منهجية للتدقيق والمراجعة ونقوم بمواكبة أحدث التطورات التكنولوجية في هذه الصناعة.

خدماتنا

التدقيق والتحقق

- التدقيق المالي
- التدقيق الداخلي
- التدقيق والتحري على الأنشطة الجوهرية
- إدارة المخاطر
- التدقيق على العمليات التشغيلية
- التدقيق على مراحل التوريد والتسليم

التقارير المحاسبية والمالية

- مسك الدفاتر والتقارير المحاسبية والقوائم المالية
- خصخصة إدارة المالية والحسابات للشركات
- توفير التقارير الدورية
- إدارة الرواتب
- التسويات المالية
- الأصول الثابتة وإدارة المخزون
- دعم البرامج والتطبيقات المحاسبية

الخدمات الاستشارية التجارية

- خدمات المدير المالي
- تقييم الأعمال
- مساعدة الشركات في الحصول على التمويل المالي وإعادة الهيكلة المالية حسب القوانين واللوائح المعتمدة
- تقرير الجدوى المالية
- تقييم المشاريع
- الموازنة والتنبؤ
- مراقبة التكاليف والحد من التكلفة
- تحليل SWOT

التأسيس والتصفية

- المساعدة في تشكيل الشركة حسب القوانين واللوائح المعتمدة
- المساعدة في تشكيل الشركات في المناطق الحرة
- المساعدة في تصفية الشركات حسب القوانين واللوائح المعتمدة

ضريبة القيمة المضافة

- المحاسبة والتسجيل عن ضريبة القيمة المضافة VAT
- ونهية الشركات لحساب لضريبة القيمة المضافة VAT



Dubai | UAE | P.O.Box: 83539 | Tel: 04 265 7118 | Mob: 05 44 337 339
email: info@mabaudit.ae | www.mabaudit.ae